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Åtgärder för en naturlig vattenregim i 
Wättingeströmmen  

Hållbarhetsutskottets sammanträde den 23 september 2020. 

Vi Moderater yrkade på förslag 2 och det alternativet var också estimerat 
som billigare än alternativ 1 som styrets förslag. I dagsläget är de 
ekonomiska sifforna grova uppskattningar och tyvärr har vi en historisk 
erfarenhet av att dessa uppskattningar drar i väg kostnadsmässigt, det är 
viktigt att vi hushåller med Tyresöbornas skattemedel.  

Det är tydligt att det nya styret inte hade några problem med att spendera 
mer av skattebetalarnas pengar. Vi är djupt oroliga för att alla partier inte 
var införstådda med att alternativ 1 kommer kräva fler och dyrare 
investeringar framöver.  

Politik handlar om prioriteringar, vi Moderater kommer alltid stå upp för 
den kommunala kärnverksamheten. Det är skillnad på ”need to have” och 
”nice to have” och därför reserverade vi oss emot beslutet. 
 

 

Fredrik Bergkuist (M)  


